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Oœwiadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego

Szanowny Panie Ministrze!
W zwi¹zku z faktem, ¿e rolnicy realizuj¹ projekty polegaj¹ce na zalesianiu gruntów rolnych objêtych

Planem Rozwoju Obszarów Wiejskich, powstaj¹ pewne problemy w sytuacji, gdy grunty przeznaczone
do zalesiania znajduj¹ siê na terenie lub w otulinie parków krajobrazowych. W takim przypadku wyma-
gana jest stosowna opinia w³aœciwego organu. Okazuje siê jednak, ¿e problemy stwarza nieuregulowa-
nie kwestii tego, jaka instytucja powinna wydawaæ przedmiotowe opinie.

W zwi¹zku z tym proszê Pana Ministra o interwencjê w tej sprawie. Rozstrzygniêcie tej kwestii pozwo-
li przyspieszyæ wydatkowanie œrodków finansowych pochodz¹cych z funduszy UE na zalesianie grun-
tów rolnych, przyspieszy realizacje konkretnych projektów i przyczyni siê do uzyskania przez rolników
pomocy finansowej.

Z wyrazami szacunku
Eryk Smulewicz




